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Sokan rácsodálkoztunk arra, amikor 2007-ben, egyik napról a másikra belevágtak a Párkányból Garamkövesd
irányába vezetÅ‘ út mellett található fák kivágásába. Elöregedett, balesetveszélyes nyárfák ezek &ndash;
mondták a szakemberek. Az eltávolításukat biztonsági okokkal indokolták, s a szomorkodóknak ígérték, új
növényeket ültetnek, és természetes úton is felújítják a &bdquo;kis erdÅ‘t&rdquo;. 
 A vasúti hídtól a falu irányába jól láthatók az út mellett lassan nÅ‘dögélÅ‘ csemeték, melyeket szinte rendezett környezet
vesz körül. A földben maradt törzsek nem nyújtanak esztétikus látványt, mégis, sokkal szebb ez a szakasz, mint a
Párkányhoz közelebb esÅ‘. A városból kivezetÅ‘ út és a Nánai út találkozása között elterülÅ‘ erdÅ‘ a palárikovoi
erdÅ‘gazdálkodás gondozásában áll. Az erdészet termelésvezetÅ‘je, Anton Molnár, 2007-ben ígérte, a kivágott fák
helyére két éven belül új csemetéket telepítenek. Az erdÅ‘gazdálkodási törvény szerint a kitermelÅ‘nek adott idÅ‘ alatt be
kell biztosítania azt, hogy az érintett területen újra erdÅ‘ nÅ‘jön. Ez azonban nemcsak ültetést, hanem természetes úton
történÅ‘ pótlást és felújítást is jelent. Mint azt Rományik GyörgytÅ‘l, a Szlovák ErdÅ‘gazdálkodás kéméndi
kirendeltségének az illetékesétÅ‘l 2009-ben megtudtuk, a gondozásukban lévÅ‘ térség a kertek között lévÅ‘ T-alakú kis
erdÅ‘, valamint az út melletti terület (a Nánai út keresztezÅ‘déséig). Ide kÅ‘rist ültettek, természetes úton pedig a
fehérnyár és a juhar az, amit felújítanak. Akkori szavai szerint a telepítés megtörtént, rendezett környezetben nÅ‘dögélÅ‘
facsemetéknek azonban a mai napig nincs nyoma. Rományik György korábbi nyilatkozata alapján a
fakezdeményezéseket ritkítani kellene, erre az erdÅ‘gazdálkodás anyagi helyzetétÅ‘l függÅ‘en 2010-ben kerülhet (kerülhetett
volna!) sor. A területet idÅ‘közben különféle hajtások nÅ‘tték be, így jelenleg az egykori impozáns fasor helyett bozótos fogadja
a Párkányba érkezÅ‘ környékbelit, turistát. Kérdéseinkkel többször is megkerestük az erdÅ‘gazdálkodás illetékeseit,
&bdquo;röpke&rdquo; két hónap alatt sem sikerült választ adniuk a témával kapcsolatos felvetéseinkre.   Kasza-Szép É. 
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